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pedal istes en la temática, ja que l'apro-
vació per part de la comissió Permanent 
només consisteix en f ixar alguns deis 
cartells editats. 

Contestant aqüestes qüestions, el 
Sr . Cornel lá explicá el desenvolupament 
d'uns recents contactes amb el MOPU per 
instal-lar un semáfor al Puig-Roig, les 
gestions semblen avanpades; a ix í mateix 
¡nformá que el projecte d'aigües del Pía 
de Dalt era insuficient i s'ha necessitat 
ampliar-lo; en quant a la Casa de la Jo-
ventut, digué, que el Ministeri de Cultura 
ara en prescindía. 

Peí que fa a la campanya de plani-
f icació famil iar , el Sr . Farrés com a pre-
sident de la comissió de Sanitat , puntua-
!itzá que la campanya d'acord amb les 
directr ius marcades només tenia un 
carácter informatiu en sentit gráfic, no 
obstant la comissió en prenia nota de la 
proposta d'organitzar uns col-loquis in-
formatius. 

F I R A D E S A N T L L U C I 
R E T I R A D A D E L C . I . T . • 

Enguany l 'A juntament tenia inte-
rés en potenciar el sector ramader a la 
F i ra , a tal fi varen mantenir-se unes reu-
nions amb el C I T i el grup de ramaders i 
lleters d'Olot . 

D'antuvi semblava que els terrenys 
de l 'Estació eran els més adequats per fer 
conjuntament la F i ra comercial i ramade-
ra, pero la inversió de dos mil ions que es 
requereix segons un pressupost fet peí 
C I T , suposa una cárrega municipal insu-
portable a més que els botiguers tenen 
preferéncies peí centre-ciutat. 

Darrerament va decidir-se dividir la 
F i ra demanant al C I T l'organització de 
la F i ra Comercial a la Plaipa Ciará amb una 
subvenció de 100 .000 pessetes que són 
la valoració d'uns treballs que l 'Ajunta-
ment aportaría, mentre el grup ramader i 
lleter organitzaria la F i ra ramadera ais 
terrenys de l 'Estació amb una subvenció 
municipal de 400 .000 pessetes peí mun-
tatge. 

Una de les condic ions que imposa-
va el C I T era que la maquinária agrícola 
i d'altra sub-sector agrícola-ramader restés 
sota llur organització, al no donar-se 
garanties en aquest sentit, ja que el criteri 
és que cadascun deis expositors hauria 
de decidir on hauria d'anar, el C I T en 
una nota informativa oficiosa renuncia 
a l'organització. Segons la Sra. Agust í 
la principal raó és deguda a la duplic itat 
que s'originaria, i una fira podría fer 
mal a l'altra; está en l 'áním del C I T re-
colzar la fira ramadera ¡ per aíxó han fet 
el més prudent, abandonar la fira comer-
cial. 

A proposta del batí le va aprovar-se 
que restava a criteri de la comissió Perma-
nent resoldre l'organització de la Fira. 
A desgrat les dificultats, t indrem fira 

comercial i ramadera, pero seria conve-
nient polir les diferéncies. 

HI H A U R A N G U A R D E R I E S I C A S A L S 
D ' E S T I U . 

A proposta de la comissió de Sanitat 
va aprovar-se crear una guardería infantil 
al Col-legi Nacional Malagrida des del 
primer de jul iol fins el 5 de setembre7 

subvencíonant-se un 50 per cent el défi-
cit que comport i ; cal esmentar que els 
socialistes proposaven un dictamen simi-
lar i que retiraren. 

Per quitxal la de 6 a 12 anys hi 
haurá Casal d 'Est iu al Col-legi Malagrida, 
Sant Roe i Sant Miquel, presuposant un 
déficit de més de 300 .000 pessetes sub-
vencionat en un 50 per cent. 

E l regidor Joan Bonet va presentar 
una esmena que complementava la pro-
posta, feia esment a la necessitat d'un 
programa de treball, inventan de mate-
rial i comptar amb l'equipament que 
disposa el barrí de Pía de Dalt ¡ X iprer , 
i Les Planotes. 

A proposta del batí le va aprovar-se 
«encomana r a la Permanent recollír les 

esmenes que han de míllorar la proposta 
i no alterar el pressupost. 

I N J U S T I C I A T R I B U T A R I A 

V a aprovar-se un acord relatiu a 
un Plec de Condic ions per contractar els 
treballs d'altes de contr ibució urbana a 
O T E C A . Es pretén posar fi a una situació 
d'injusti'cia tributária, dones són moltes 
les famíl ies que no paguen la contr ibució 
urbana malgrat alguns volen fer-ho, ja 
que la Delegació d'Hisenda s'ha negat 
a fer la recaptació. 

En el mateix sentit l'oposició pre-
sentava un acord al Pie. 

T E A T R E P R I N C I P A L . 

V a aprovar-se el pressupost ordinari 
de la Fundac ió Pública del Teatre amb 
uns ingressos i despeses per valor de 
7 .300 .000 pessetes, on en l'apartat d'in-
versions existeix una partida, que va a 
cárrec d'aquest any , de l'adquisició d'una 
part de la máquina de cinema valorada en 
1 .720.661 pessetes. 

U R B A N I S M E 

L'actual president de la comissió 
Sr. Blanch va estrenar-se amb dotze 
proposicions, la majoria fruit de l'ante-
rior gestió. 

Destacarem l'aprovació inicial del 
projecte d'urbanització Mas les Mates 
que ha de tornar complimentar tots els 
requisits legáis perqué abans fou presen-
tada per una junta de compensació, que 
a aquests efectes no té cap representati-
vitat. 

Varen aprovar-se unes fitxes que 
s'inclouen en el Pía d'Obres i Serveis 
de la General itat 1980 i que són el sane-
jament del Pía de Dalt, clavegueram de 
l'Hostal del Sol i carretera la Deu, pro-
vei'ment d'aigües a Les Tries i condicio-
nament d'aigües residuals a la Depuradora. 

Va aprovar-se la recepció d'Obres 
del Pía Mas Baix (segona fase) exigint 
ais promotors l'arranjament de la zona 
verda. 

Entre d'altres acords va aprovar-se 
a iniciativa de la Unió de Botiguers, enca-
rregar un Estudi de possibilitats d 'O lot 
com a centre comercia l , aixó no compor-
tará cap despesa a l 'Ajuntament. 

En resum, acords unánimes, malgrat 
existir formalment l'oposició. 

L l iG . 

VINGUI A 
VEURELA 

SEIMSE 
COMPROMÍS 

Tenim exposats 
diferents 
models de 
mobiliari de cuina, 
per a tots 
els gustos i 
pressupostos. 

AGUSTI-PONCAN S.A Dissenys moderns 
en exclusiva 
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